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Protokoll	7-2019	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	16	juli,	kl	19.00	per	telefon	

	
Närvarande:		 Charlotta	Gauffin,	ordförande		
	 Aime	Ambrosen,	vice	ordförande	
	 Mona	Plånborg	Grenholm	
	 Fredrik	Nilsson		
	 Helene	Wahlgren	
	 Sonja	Hagelberg,	protokollförande	sekreterare		
	 Freddie	Gudmunds	Dandemar	
	 Anna	Johansson,	suppleant	och	korresponderande	sekreterare	
	 Kamilla	Börjesson,	suppleant	
	 	
	

Vid	protokollet:	 Sonja	Hagelberg	
	 Innehåller	§§	110–126	
	
	
	
§	110	Mötets	öppnande	
Ordförande	Charlotta	Gauffin	hälsade	alla	välkomna.	
	
	
§	111	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes.	
	
	

§	112	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Freddie	Gudmunds	Dandemar	till	justerare.	
	
	

§	113	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	6-2019	gicks	igenom,	godkändes	via	mejl	och	lades	till	handlingarna.	
	
	
§	114	Ekonomi	
Ekonomin	ser	god	ut.	Kassörspositionen	är	under	kontroll	och	tillfrågad	eventuell	ersättare	är	redo	
från	mitten	av	augusti.	
	
	

§	115	Medlemssiffror	
Medlemsantalet	ligger	stabilt	med	3	255	medlemmar	i	maj	och	3	258	i	juni.	Helene	Wahlgren	hör	
med	kassör	Marianne	Backman	om	siffrorna	finns	sparade	från	förra	året	för	perioden	juni	2018	till	
juni	2019.	Alla	från	SPK	CS	kan	numera	begära	ut	medlemslistan	från	SKK.	
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§	116	Information	&	Media		
a)	Hemsidan	
Webbmaster	Malin	Hult	uppdaterar	interimssidan	och	arbetar	med	färdigställandet	av	
avdelningarnas	sidor	för	nya	hemsidan.	Pudelseminariet	får	en	egen	flik	med	information	och	länk	för	
anmälan.	
	
Uppdrogs	till	styrelsen	att	ge	Malin	nödvändiga	uppgifter	för	styrelselistan.	
	
Mona	Plånborg	Grenholm	är	tillagd	i	webbgruppens	messengergrupp.	
	

b)	Pudelnytt	
Korrekturläsningen	diskuterades.	Uppdrogs	till	Mona	att	se	över	möjligheten	att	ta	fram	en	lathund	
angående	korrekturläsningen.	
	
Uppdrogs	till	Anna	Johansson	att	kontrollera	med	norra	avdelningen	om	dess	styrelsesamman-
sättning.	
	
Nästa	temanummer	handlar	om	hanhundar	och	frisörer.	Deadline	är	1	september.	Nästa	manusstopp	
är	1	november.		
	

c)	Facebook.		
Facebook	rullar	på	som	vanligt.	Evenemang	för	pudelseminariet	finns	nu.	
	
d)	Nyhetsbrev		
Nyhetsbrevet	är	klart.	Aktiviteter	från	några	avdelningar	finns	med.	Uppdrogs	till	Helene	Wahlgren	
att	skicka	ut	brevet	till	avdelningarna.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	fråga	Barbro	Bergström	om	
tidigare	använd	text	till	uppfödarbrev/-mejl.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	och	Fredrik	Nilsson	att	
arbeta	vidare	på	texten.	Uppdrogs	till	Helene	Wahlgren	att	höra	med	SKK	om	lista	på	
pudeluppfödare	och	deras	mejladresser,	även	för	icke-medlemmar.		
	
	
§	117	Kommande	evenemang	
a)	Pudelseminariet	2019	
Presentation	kommer	i	nästa	Pudelnytt	och	vi	kan	lägga	till	plats	där.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	
att	göra	Googleformulär	för	anmälan.	Carina	Enberg	kommer	att	se	till	att	länk	finns	på	hemsida,	
Facebook	och	i	nyhetsbrev.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	kontrollera	med	kassör	Marianne	
Backman	vilket	bankkonto	som	ska	användas.	Mona	Plånborg	Grenholm	rapporterade	att	
lotteripriser,	presenter	och	material	från	sponsorer	finns.	
	

b)	Pudelnationalen	2020	
Arbetet	med	Pudelnationalen	pågår	inom	arbetsgruppen,	under	ledning	av	Lena	Tellberg	och	Berith	
Eliasson.		Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att,	tillsammans	med	Helen	Wahlgren,	kalla	till	
avstämningsmöte	med	arbetsgruppen.	.	
	
c)	Domarkonferensen	
Mikael	Nilsson	arbetar	med	domarkompendiet.	Kvarstår	att	boka	plats	för	domarkonferensen.	
	
	

§	118	Avelsfrågor	
• 200-analysen	för	de	små	pudlarna	finns	både	på	SPKs	och	SKKs	hemsidor.	Då	samtliga	

storlekar	nu	har	200-analys	är	det	lämpligt	att	se	över	hur	den	stämmer	överens	med	den	
preliminära	text	om	pudelns	mentalitet	som	tagits	fram	inom	SKK-KHMs	pilotprojekt	samt	
göra	eventuella	justeringar	av	texten.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	tillfråga	Ulrika	Gill	
om	hon	vill	ingå	i	pilotprojektgruppen.	
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• Flera	rasklubbar	och	även	länsklubbar	har	protesterat	mot	den	retroaktiva	registreringen	av	
labrador	retriever.	Via	Ann-Charlotte	Hillberger,	SPKs	avelskommitté,	har	vi	fått	information	
att	SKKs	förtydligande	information	ska	komma	i	nästa		SKK-CS-protokoll.	Vi	inväntar	detta.	

	
	
§	119	Rapporter	
Ordförande	Charlotta	Gauffin	

• Har	beställt	nytryck	av	klipphäften	och	raskompendier.	
	
Övriga	ledamöter	
	

Aime	Ambrosen:		
• Pudellägret	var	fantastiskt	och	alldeles	utmärkt	fint	anordnat	med	många	förmågor	och	

enastående	instruktörer.	
	

Fredrik	Nilsson:		
• SKK	har	meddelat	att	tävlingsförbudet	för	en	pudel	efter	en	händelse	i	samband	med	

utställning	är	hävt.	
	
	

§	120	Inkomna	skrivelser	
1.	Nyhetsbrev	från	FK	att	protokoll	numera	inte	bör	presenteras	på	t.ex.	hemsidan	utan	i	stället	som	
en	rapport	där	det	framför	allt	inte	ska	förekomma	personuppgifter.	Protokoll	ska	däremot	fortsatt	
gå	till	avdelningarna.	Skickad	till	avdelningarna.	Beslutar	att	följa	SKK-FKs	rekommendation	och	inte	
publicera	kommande	protokoll	på	hemsidan.	

	2.	SKK	ICKE	HÄNVISNING.	Skickad	till	avdelningarna,	avelskommittén	samt	valphänvisare.	

3.	200-analys	för	de	små	pudlarna.	Skickad	till	avdelningarna,	webbgruppen	och	avelskommittén.	

4.	Skrivelse	från	SSRK	angående	retroaktiv	registrering	av	labrador	retriever.	Skickad	till	
avdelningarna	och	avelskommittén.	

5.	Inbjudan	rasklubbstorget	på	SHM	2019.	Skickad	till	mellansvenska	avdelningen.	

6.	Lathund	för	beskattning	av	utländska	domare.	Skickad	till	avdelningarna,	Lena	Tellberg	och	Berith	
Eliasson.	

7.	SKK-utredningen	angående	rubricerades	hunds	agerande	är	klart.	Skickad	till	avdelningarna	och	
avelskommittén.	

8.	Inbjudan	att	anmäla	till	KF	2019.	Redan	anmält	från	SPKs	sida.	Charlotta	Gauffin,	Aime	Ambrosen	
och	Barbro	Teglöf	kommer	att	närvara.	

9.	Svar	från	SKK	CS	till	SSRK	angående	retroaktiv	registrering	av	labrador.	Skickad	till	avdelningarna	
och	avelskommittén.	

10.	Svar	från	SKK	CS	angående	retroaktiv	registrering	av	labrador.	Skickad	till	avdelningarna	och	
avelskommittén.	

11.	Svar	från	SKK	CS	till	Specialklubben	för	Shih	Tzu	angående	retroaktiv	registrering	av	labrador.	
Skickad	till	avdelningarna	och	avelskommittén.	

12.	SLU	Forskningsnyheter	nr	5	2019.	Skickad	till	avdelningarna	och	avelskommittén.	

13.	Inbjudan	till	Seminarium	för	domar-	och	utställningsansvariga	i	SKKs	ras-	och	specialklubbar.	
Skickad	till	avdelningarna.	Lena	Tellberg	och	Christina	Sohlman	önskar	delta.	Sedan	tidigare	beslutat	
att	Lena	T	kan	delta,	beslutar	att	Christina	Sohlman	kan	delta.	

14.	Kurser	och	föreläsningar	om	avel	och	hälsa.	Till	avdelningarna,	avelskommittén	och	
webbmastern.	
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15.	SWKs	yttrande	angående	retroaktiv	registrering	av	labrador.	Skickad	till	avdelningarna	och	
avelskommittén.	

16.	SGVKs	yttrande	angående	retroaktiv	registrering	av	labrador.	Skickad	till	avdelningarna	och	
avelskommittén.	

17.	Beslut	från	Disciplinnämndens	sammanträde	190524.	Skickad	till	avdelningarna,	avelskommittén,	
valphänvisningen	samt	webbmastern.	(§	57	rör	pudel.)	
	
	
§	121	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	Inga	
Västra:	Inga	
Mellan:	Inga	
Södra:	Protokoll	nr	6-2019	
	
	
§	122	Protokoll	från	SKK	
Alla	ledamöter	hade	till	mötet	fått	en	sammanställning	med	utdrag	av	aktuella	SKK-protokoll	från	
Sonja	Hagelberg	för	genomläsning:	SKK	CS	nr	2-2019,	SKK/AG-ES	nr	3-2019,	SKK/DK	nr	3-2019,	
SKK/FK	nr	2-2019,	SKK/FK	nr	3-2019,	SKK/KHM	nr	2-2019,	SKK/UTSTK	nr	3-2019.	
	
	

§	123	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	
§	124	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	innan	justering?	
Nej.	
	
	
§	125	Kommande	möten	
a.	14	augusti,	telefonmöte	
b.	31	augusti,	fysiskt	möte	(Stockholmstrakten)	
c.	21	september,	fysiskt	möte	(Stockholmstrakten)	
d.	26-27	oktober,	styrelsemöte	och	Verksamhetskonferens	(nära	Arlanda)	
e.	3	december,	telefonmöte	
	
	

§	126	Avslutning		
Charlotta	Gauffin	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
	

Vid	protokollet:	

	

	 ___________________________	 	

Sonja	Hagelberg	

	

Justeras:	

	

	 ___________________________	 	 	______________________________________		

Charlotta	Gauffin,	ordförande	 Freddie	Gudmunds	Dandemar,	av	mötet	vald	justerare	


